

217960品項搭配X7 單向主齒盤組(強化) 可因應更高的動力及各種3D飛行需求, 不同於其他X7系列機種的主齒盤安裝方式, 相關步驟如下。 安裝過程請注意:

1.參閱左圖將適當的華司組裝至主齒盤上下方 2.組裝完成後請再次確認,66T傘齒盤與 14T尾傳動齒咬合順暢,主齒盤上下無間隙。

注意:217055-X7 主軸定位器不包含在217960內。

Item#217960 X7 Formula has as standard part # 217170-X7 One Way Main Gear Set (Strengthened Upgrade), it can withstand more the power and the demand of extreme 3D flights, therefore it has a different main gear set installation, the related steps are aas described below.

## Attention:

- 1. Refer to drawing, one should use proper washers of different thickness on top & bottom of the Main Gear assembly (indicated by the arrows).
- 2. When assembly is completed, one must double check again, that the 66T crown gear & 14T tail transmission gear mesh is properly adjusted, main gear assembly has no gap on top & bottom.

  \*\*\*Note\*\*\*

Part# 217055-X7 Main Shaft Collar is not included in #217960 X7 Formula Kit